

Title (en)

MOBILE TOILET.

Title (de)

FAHRBARE TOILETTE.

Title (fr)

TOILETTE MOBILE.

Publication

**EP 0296185 A1 19881228 (DE)**

Application

**EP 87907694 A 19871125**

Priority

AT 314286 A 19861125

Abstract (en)

[origin: WO8803789A1] A mobile toilet with a projecting, height-adjustable toilet seat arm (2). Its outer end, with a recess for (removable) toilet bowl inserts (3), extends into the middle of the bed. The floor of the toilet bowl (inserts) (3) is formed by a transport belt (11), which conveys faeces through the hollow part (10) of the toilet seat arm (2) into the waste compartment (4). The bed-ridden patient's comfort is increased by the toilet, which can be used in bed (5), being fitted with a flush, an odour absorbing device, a bidet and a hot air blower.

Abstract (fr)

La toilette mobile comprend un montant (2) réglable en hauteur et portant un siège de toilette en porte-à-faux. L'extrémité de ce montant présente un évidement pour une cuvette de toilette (échangeable) (3) et s'étend jusqu'au milieu du lit. Le fond de la cuvette (3) est formé par une bande transportuse qui achemine les excréments dans un réservoir (4) des eaux usées par un conduit (10) ménagé dans le montant (2). Pour améliorer le confort des patients incapables de quitter leur lit (5), la toilette peut être pourvue d'une chasse d'eau, d'une aspiration des odeurs, d'un bidet et d'une installation à air chaud.

IPC 1-7

**A61G 7/00; A61G 9/00**

IPC 8 full level

**A61G 7/02** (2006.01); **A61G 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 7/02** (2013.01); **A61G 9/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803789A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8803789 A1 19880602**; AT 387512 B 19890210; AT A314286 A 19880715; EP 0296185 A1 19881228; EP 0296185 B1 19920506

DOCDB simple family (application)

**AT 8700070 W 19871125**; AT 314286 A 19861125; EP 87907694 A 19871125